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Modtagere: Brugerrådet for Albertslund Stadion 

Referat for mødet i brugerrådet den 19/9 2023 
 

• Vi holder brugerrådsmøder 4 gange årligt. Fremover inviteres 
ALOT også og HIC inviteres i vinterperioden, hvis de benytter 
kunstgræsbanen.  
 
Brugerrådsmødet er for dem der har aktiviteter på Albertslund 
Stadion. 

 
• Der kommer en ny idrætskonsulent pr.1 oktober. 

 
• Kunstbanen hos BS 72 er færdig til efterårsferien uge 42 – I vil 

blive inviteret med til åbningen. 
 

• Der kommer en ny idrætspolitik, den er lige på trapperne. 
 

 
• Praktisk info – uge 42 skifter vi til LED lys i hal 2, Badminton 

sender info til Julie om krav til lys hurtigst muligt. 
 

• Vi vil rigtig gerne vide, om I bruger jeres tider i efterårsferien, 
og melde det ind inden d. 29/9 

 
• Vi håber at I vil bakke op om Cafeen. I gerne selv må stå for 

lidt mad og kage til børnene – dog må I ikke medbringe egen 
mad og drikke i Cafeen. 
 

• Ved større arrangementer, skal I kontakte Julie og Berit først, 
så finder vi en model for salg af diverse.  
 

• Fleksibel åbningstid på Stadion. Sagen indgår i 
budgetforhandlingerne. I kan læse sagen på 
Kommunebestyrelsens dagsorden fra den 12/9 2023. 
brugerrådet udtrykte delvis bekymring for forslaget.  
 
 

• I skal passe på jeres koder, så de ikke bliver luret, Julie ville 
finde ud af, om I kan købe brikker i stedet for. 

 
• Kom til vores idrætsfest d. 3 november, og ser hvem der 

bliver årets idrætsforening og årets ildsjæl. 



Notat: Referat for mødet i brugerrådet den 19/9 2023 

 

 

 
Side 2 af 2 

 

 
• VI får et nyt bookingsystem fra KMD, det skulle meget gerne t 

kører fra årsskiftet. I vil får nærmere info om det nye system.  
 
Nyt fra foreningerne: 
 

• Cricket går indendørs fra efterårsferien 
 

• Gymnastik det går rigtig godt, konkurrenceafdelingen er 
blevet dobbelt så stor – voksen springholdet går også godt. 
De har fået et godt sammenhold i gymnastik, og har 
ventelister på holdene, der er mange unge der gerne vil være 
hjælpetrænere. 
 

• Tennis – de har haft bragende succes på Padelbanerne, der er 
voldsom efterspørgsel på Padelbanerne, så de har bedt om 
lyset er på til kl. 24.00 
Medlemmerne er fordoblet siden Corona, de har 425 
medlemmer. 
 

• Håndbold - det går også rigtig godt, der er også kommet 
mange nye medlemmer, dog er de lidt udfordret på de børn 
der går på efterskole, de kommer ikke  retur. 
 

• AIF Fodbold – har lavet en ny bestyrelse, så de er i gang med 
en masse nye tiltag. 
Fodbold skal til Italien i efterårsferien og spille. 
AIF fodbold har også fået et fodboldakademi op at kører. 
 

• Badminton – deres begynder hold er fyldt op, så det går godt. 
 

• FCA – går også godt- de vil gerne have flere medlemmer. 
 

 


